
 
 

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente 
Nijmegen conform artikel 39 van het Reglement van Orde 
 

Betreft: Tekort aan buitensportaccomodaties 

 

Nijmegen, 11 februari 2025 

 

Geacht college, 

Op 10 februari 2025 publiceerde De Gelderlander het artikel ‘Hoera! Meer voetballers op Nijmeegse 

velden, maar… er ligt te weinig kunstgras’. Vergeleken met 2021 zijn er circa 1000 voetballers 

bijgekomen, maar het aantal kunstgrasvelden is niet meegestegen.1 Om alle voetballers een redelijke 

trainingstijd te bieden moet het aantal (kunst)grasvelden omhoog. Sporten is belangrijk voor fysieke 

en mentale gezondheid en biedt voor velen bovenal een sociaal netwerk.  Ook de gemeente 

Nijmegen zegt zich in te willen zetten voor sporters. Het college formuleerde die ambitie in de 

doelenboom als volgt: ‘We maken een leven lang sporten en bewegen mogelijk voor alle 

Nijmegenaren met goede, toegankelijke sportaccommodaties en een beweegvriendelijke openbare 

ruimte’. 

Het Mulier instituut toont met onderzoek aan dat de druk op sportaccommodaties de komende jaren 

zal stijgen.2 In steden als Amsterdam zien we dat jongeren jarenlang op een wachtlijst staan, wat 

ongelijkheid in de hand werkt. In de praktijk zien we deze signalen in Nijmegen ook, zij het in 

mindere mate. Naast het tekort aan kunstgrasvelden voor voetballers zijn er in Nijmegen al langer 

problemen door het tekort aan kwalitatief goede (openbare) sportaccommodaties. Door een tekort 

aan velden hebben een aantal studentensportverenigingen, zoals bijvoorbeeld hockeyvereniging 

Apeliotes lange wachtlijsten. Ook verscheen onlangs in de Gelderland het artikel 'Jongeren en buurt 

slaan handen ineen voor renovatie basketbalveld: niet meer van deze tijd’ waarin jongeren van de 

Basketbal Community Nijmegen de gemeente oproepen om het basketbalveld aan de Waalkade 

renoveren. De PvdA Nijmegen fractie vindt dat een leven lang sporten en bewegen mogelijk moet 

zijn voor alle Nijmegenaren en de gemeente moet dat faciliteren. De schaarste aan ruimte in de stad 

is daarbij wel een grote uitdaging. Maar dat neemt niet weg dat er in een groeiende stad ook altijd 

oog moet zijn voor voldoende sportaanbod. Wij maken ons zorgen of er voldoende beschikbare 

(openbare) sportvelden zijn voor jonge en oudere sporters. Immers, sport houdt iedereen in 

beweging en langer gezond, zowel fysiek als mentaal.   

De PvdA-fractie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Is het college het met de PvdA Nijmegen fractie eens dat in de ruimtelijke ontwikkeling van 

de stad voldoende oog moet zijn voor (openbare) sportaccommodaties? Zo ja, hoe gaat het 

 
1 https://www.gelderlander.nl/nijmegen/hoera-meer-voetballers-op-nijmeegse-velden-maar-er-ligt-te-weinig-
kunstgras~a0c2f5f8/  
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https://www.gelderlander.nl/nijmegen/hoera-meer-voetballers-op-nijmeegse-velden-maar-er-ligt-te-weinig-kunstgras~a0c2f5f8/
https://www.gelderlander.nl/nijmegen/hoera-meer-voetballers-op-nijmeegse-velden-maar-er-ligt-te-weinig-kunstgras~a0c2f5f8/


 
college erop inzetten dat bij de ontwikkeling van de stad genoeg ruimte wordt gereserveerd 

voor sportaccomodaties, zowel openbaar als voor verenigingen.  

2. Deelt het college de mening van de PvdA Nijmegen fractie dat sporten belangrijk is en dat 

genoeg kwalitatieve (openbare) sportaccommodaties hierbij aan bijdragen?  

 

3. Is het college op de hoogte van de problematiek rondom het tekort aan kwalitatief goede 

(openbare) sportvelden? Zo ja, wat doet het college om de tekorten aan te pakken? 

4. Is het college bereid om een inventarisatie te houden naar de brede vraag naar behoeftes 

aan sportaccommodaties in de gehele stad, waarbij ook wordt gekeken naar behoefte van 

straatsporters zoals bijvoorbeeld 3x3 basketbal?  

5. In het onlangs verschenen collegevoorstel ‘vervanging toplagen gemeentelijke 

buitensportaccomodaties’ neemt het college een aantal maatregelen om bestaande 

kunstgrasvelden van voetbalclubs te vervangen. Is het college het met de PvdA Nijmegen 

fractie eens dat er hiernaast ook nieuwe (kunst)grasvelden bij voetbalclus bij moeten komen 

om te voldoen aan de groeiende vraag? 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Aïscha Rijnen & Adam Galijasevic,  

 

Fractievolger & gemeenteraadslid PvdA Nijmegen  

 




